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愚人节很快就要到了，你是否已经想好了要给朋友发什么整蛊短信了吗？本篇文章是为您搜集的《四月一日愚人节英语整蛊祝福语》，欢迎大家参考评价！>【篇一】愚人节就要到了，愿我那傻里傻气娇里娇气淘里淘气傻头傻脑憨头憨脑呆头呆脑的好朋友节日快乐。谁说熊...
愚人节很快就要到了，你是否已经想好了要给朋友发什么整蛊短信了吗？本篇文章是为您搜集的《四月一日愚人节英语整蛊祝福语》，欢迎大家参考评价！
>【篇一】
愚人节就要到了，愿我那傻里傻气娇里娇气淘里淘气傻头傻脑憨头憨脑呆头呆脑的好朋友节日快乐。谁说熊猫就不过愚人节的?
The fool\'s Day is coming, let squeamish naughty clumsy and stupid stupid idiotic Amoy friends my silly Johnson happy holidays. Who says the panda is April Fool\'s day?
愚人节就要到了，我们要本着我愚人人人人愚我的态度，按照人不愚已天诛地灭的原则，牢记不管真话假话能愚人就是好话的教诲，把愚乐事业进行到底。
The fool\'s Day is coming, we want the spirit of my people stupid fool everyone my attitude, not in accordance with the principle of stupidity has hindmost, remember that regardless of the truth lie can fool the teachings of good things, the stupid music career in the end.
今天愚人节，“吉愚”祝你快乐一览无“愚”，“恋愚”祝你真情不“愚”，“金愚”祝你财源滚滚年年有“愚”，“健愚”祝你身体健康心情“愚”快!
The April Fool\'s day today, \"Yu Ji\" I wish you happiness there is no \"fool\", \"love fool\" wish you the truth is not \"stupid\", \"Jin Yu\" wish you a profitable year \"fool\", \"Jian Yu\" wish you health \"fool\" fast mood!
上联：今天啊，客难请礼难送话难信事难办，叫声朋友，提防提防;手机呢，说不清道不明讲不得信不过，发条短信，调戏调戏;横批：愚人节快乐!
A couplet: today, please send to Li off the difficult difficult to believe something difficult, call friends, beware beware; mobile phone, indistinct but speak not letter, send a message, to molest; Hengpi: Happy April Fool\'s Day!
房价把我们愚弄为蜗居房奴;工资把我们愚弄得晚九朝五;现实把我们愚弄得精神恍惚;原来每天都是愚人节，祝你节日快乐幸福多。
The prices we fool for dwelling house slaves; the wages we fool late nine in five; the reality we fooled trance; for every day is April Fool\'s day, I wish you a happy holiday happy.
你的一笑，鬼都尖叫;你一快乐，和尚敷面膜;你的一嚎，人人抓狂;你的一哭，老鼠服毒;你的一闹，引发地震海啸;愚人节再不安抚你，后果将不堪想象!
If you smile, you are a ghost scream; happy monk mask; a howl, you all mad; you cry, your mouse poison; a trouble, caused by earthquake and tsunami; don\'t fool comfort you, the consequences will be unimaginable!
你的爱好是逛街，看见美女口水咧;养的宠物是只鳖，居然会学羊叫咩;你的梦想是当爹，不用工作天天歇。快过节了，预祝：愚人节快乐!
If your hobby is shopping, see the beauty. The pet is slobber; turtle, will actually learn sheep baa; your dream is when Dad, don\'t have to work every day to rest. Happy holidays, happy April Fool\'s day!
你生气就像天使在撒娇;你跳舞就像天鹅伸懒腰;你走路就像鸳鸯在做操。你的妖娆藏着刀，你的妩媚比过猫;说实在的，你美得像只妖!愚人节快乐!
If you are angry like angels in coquetry you dance like swans; stretch; you walk like a duck in the exercise. Your enchanting hidden knife, your charming than cats; indeed, you are beautiful like a demon! Happy day!
朋友中我最喜欢你，温和善良好脾气，勤奋肯干能赚钱，身体健康无病疾，领导夸奖同事赞，无烦无恼笑眯眯，最令人羡慕的专门给你设了个愚人节，大伙都给你发信息。
I love you a gentle and kind friends, good temper, hard work hard to make money, no health disease, praised the leadership colleagues praise, no trouble without annoying smiling, the most enviable for you a fool, everyone to send you information.
>【篇二】
我不是很明白你到底明不明白明白的意思，如果我明白你很明白明白的意思我就不会不明不白的问你明不明白明白的意思了。预祝：愚人节快乐!
But I don\'t quite understand you understand understand, if I understand you clearly understand the meaning of I will not ask you not clear understand understand the meaning of the. Happy April Fool\'s day!
我不知道你知道不知道我有一句特想让你知道的话，或许你已经知道这句我知道并且想让你知道的话是什么了，我想让你知道的就是：愚人节快乐!
I don\'t know if you know that I have an especially want to let you know it, you probably know that this sentence I know and want to know what you are to say, I want you to know is: Happy April Fool\'s Day!
你上学了，就有了学院;你唱戏了，就有了戏院;你演剧了，就有了剧院;你拍电影了，就有了*;那我问你，你怎么了，就有了疯人院?愚人节快乐!
If you go to school, there is a school; you have to act in an opera, theater; you play, there is a movie theater; you, there is the theater; then I ask you, how are you, there is a madhouse? Happy April Fool\'s Day!
接水盛水的叫桶子;倒水喝水的叫杯子;吃饭喝汤的叫勺子;切肉切菜的叫刀子;而看着短信傻笑的呢，就叫呆子。预祝：愚人节快乐!
The water receiving water is pouring water called bucket; glass; eating soup called spoon; meat chopping knife and watching the message call; giggle, call. Happy April Fool\'s day!
生活不在金钱多少，及时行乐;日子不分平淡庸碌，调整心态;节日不分性质，懂得快乐;愚者自娱，世间难得的糊涂;被他人愚，有包众人的宽容;祝愚人节快乐!
The life is not how much money, the best day is carpe diem; dull commonplaces, adjust the mentality of the best holiday; regardless of the nature, understand that happiness is best; fools amused, rare earth confused; others are stupid, have all the package tolerance; Happy April Fool\'s day!
又在工作吧?我不止一次的对你说不要这么玩命工作，要注意身体。可你总是意味深长的说：不趁天暖多滚几个粪球，冬天我吃什么。
We also work in? More than once I say to you don\'t work hard, pay attention to the body. But you are always meaningful to say: do not take advantage of a few days to warm a few balls of dung, what I eat in the winter.
微愚，略愚，稍愚，较愚，很愚，特愚，暴愚，雷愚，愚无敌。月日快到了，你的愚人指数正直线上升，已接近极限标准。
The micro Yu, slightly stupid, stupid little more stupid, very stupid, very stupid, stupid storm, thunder stupid, stupid invincible... The moon is approaching, and your April Fool\'s index is on the rise.
>【篇三】
驴跟鱼说愚驴说鱼很愚鱼说驴更驴驴说鱼更驴鱼说驴愚驴驴说鱼愚鱼鱼说驴愚愚驴驴说鱼愚愚驴，你知道驴更愚还是鱼更驴吗?不知道?那就好，愚人节快乐!
The donkey with fish ass said the fish is fish more foolish donkey donkey donkey donkey donkey said fish fish ass fish fish fish Yu said the donkey donkey stupid donkey donkey said fish stupid donkey, you know more foolish donkey or fish more ass? Don\'t know? That\'s good, happy April Fool\'s Day!
工作不积极，待遇有问题;恋爱不积极，生理有问题;回答不积极，脑袋有问题。原来你对何时请我吃饭一直不回答，是有原因的，我错怪你了!愚人节快乐!
The work is not positive, treatment; love is not active, physiological problems; the answer is not positive, sick in the head. You to invite me to dinner when has not answered, there is a reason, I wronged you! Happy April Fool\'s Day!
你有一双目不转睛的好愚眼，一张愚音缭梁的好嗓音，一份如愚得水的好人缘，经权威部门鉴定，你是愚人中的精品，授你美人愚荣誉称号，并祝愚人节快乐。
If you have a pair of good eyes all eyes fool, a fool these sound beams a good voice, \"good water, identified by the authority, you are a fool in the boutique, give you beauty Yu honor and happy April Fool\'s day.
真亦假假亦真真真假假假假真真真做假时假亦真假作真时真亦假假亦真来真亦假真作假时假亦真，你明白我说的是真亦假还是假亦真吗，哈哈，愚人节快乐!
The true and false false is true true true false true true false false false is true and false false is true to true and false true false false is true, you know what I said is true or false or false is true, haha, happy April Fool\'s Day!
作为愚乐圈的资深人士，我提醒你，愚乐圈的水很深，想出名就得了解愚乐潜规则，能愚则愚，越愚越乐，愿你在愚人节大愚特愚，愚出个性，愚出风采。
As a veteran of the stupid music circle, I remind you, stupid music circle of the deep water, want to have to understand Le Yu unspoken rule, can fools fool, the fool is happy, you may fool in Dayu especially stupid, stupid personality, fool out of style.
今天是愚人节，我们的口号是一切不以愚人为目的的行为都是耍流氓。要始终坚持四项愚人基本原则，能愚则愚，愚人愚己，多愚多乐，祝你越愚越快乐!
But today is the fool\'s day, our slogan is all not to fool for the purpose of the act is bullying. We must always adhere to four basic principles to fools, fools fool, fool is more foolish, Dole, I wish you more and more happy fool!
愚人节有一个最令人发指的功能，那就是把自己的快乐建立在别人的犯傻上。但今天我不会启用这个功能，因为。你已经在傻乐了!愚人节快乐!
A fool is one of the most shocking function, that is his delight in other people\'s dullness on. But today I will not enable this feature because. You have to meet a happy day!
我请你吃饭!你脑袋里是不是充满了感动的惊叹号，或者迷惘的问号?放心好了，虽然今天是愚人节，但我绝不会欺骗你，毕竟请不请由我，信不信由你。
If I invite you to dinner! Your head is not filled with touching exclamation or question marks lost? Don\'t worry, although today is April Fool\'s day, but I will not deceive you, after all, please do not ask me, believe it or not.
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